

---

THE GAMING CONTROL ACT  
(C.C.S.M. c. G5)

**Gaming Control Regulation, amendment**

---

Regulation 112/2008  
Registered July 21, 2008

**Manitoba Regulation 41/2005 amended**

**1** The *Gaming Control Regulation, Manitoba Regulation 41/2005*, is amended by this regulation.

**2** The Schedule is amended in the column entitled "ANNUAL FEE" opposite the item "Video Lottery Terminals and Gaming Devices" by striking out "\$375." wherever it occurs and substituting "\$425."

**Coming into force**

**3** This regulation comes into force on November 1, 2008, or on the day it is registered under *The Regulations Act*, whichever is later.

July 11, 2008  
11 juillet 2008

**Gaming Control Commission/Pour la Commission de régie du jeu,**

John Collins  
Vice-Chairperson/vice-président

Shelly Blanco  
Commission Member/membre

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

LOI SUR LA COMMISSION DE RÉGIE DU JEU  
(c. G5 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la Commission de régie du jeu**

---

Règlement 112/2008  
Date d'enregistrement : le 21 juillet 2008

**Modification du R.M. 41/2005**

**1** Le présent règlement modifie le *Règlement sur la Commission de régie du jeu, R.M. 41/2005*.

**2** L'annexe est modifiée dans la colonne intitulée « DROIT ANNUEL », en regard du point « Appareils de loterie vidéo et dispositifs de jeu », par substitution, à « 375 \$ », à chaque occurrence, de « 425 \$ ».

**Entrée en vigueur**

**3** Le présent règlement entre en vigueur le 1<sup>er</sup> novembre 2008 ou à la date de son enregistrement en vertu de la *Loi sur les textes réglementaires*, si cette date est postérieure.

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba